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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXII sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały: 
a. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

określającego kryteria, zasady oraz tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 
ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia w zakresie pracy 
dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej, w tym realizacji zadań 
związanych z zapewnieniem bezpieczeństwa uczniom w czasie 
organizowanych przez szkołę oraz realizacji innych zadań statutowych 
szkoły. 

b. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i 
za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia. 

c. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
XVI/115/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 29 marca 2008r. w sprawie 
wprowadzenia zasad odpłatności za korzystanie z przedszkola. 

d. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy samochodu 
dostawczego śuk oraz sprzedaŜy autobusu w drodze przetargu 
nieograniczonego ustnego. 

e. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla 
członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej. 

f. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budŜetu gminy za 2008 rok. 

g. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Miłoradz. 

h. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 
2009 (zmiana II). 

i. Nr XXIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały 
Nr XX/167/08 z dnia 20 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Miłoradz na rok 2009 (zmiana II). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.  
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Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła XXIII Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości, 
Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 
do protokołu), stwierdziła na podstawie listy obecności radnych prawomocność 
obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 12 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad XXIII Sesji, następnie zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do porządku obrad. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Porządek obrad XXIII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej  
XXII Sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z XXII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe w okresie między sesjami uczestniczyła w 
turnieju piłki siatkowej w Miłoradzu. Jednym z organizatorów był Radny Pan 
Zbigniew Kaszuba. 
Ponadto poinformowała, Ŝe 7 kwietnia odbyło się posiedzenie Stowarzyszenia 
Gmin Powiatu Malborskiego, na którym poruszano między innymi tematy 
związane z inwestycjami na terenie powiatu malborskiego.  
Na obrady przybył Radny Pan Władysław Strąk. 
 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami.  
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Poinformował, Ŝe uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP w 
Miłoradzu, na którym złoŜył rezygnację z funkcji prezesa. 
Dnia 7 marca w sołectwie Pogorzała Wieś odbyły się wybory sołtysa wsi. 
Nowym sołtysem został Pan Jacek Wojciechowski.  
Dnia 10 marca w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Miłoradzu odbyło się 
wręczenie "Medali Prezydenta RP za Długoletnie PoŜycie MałŜeńskie" dla par, 
które obchodziły jubileusz 50-lecia poŜycia małŜeńskiego. Odznaczonych 
zostało sześć par, które wspólnie wysłuchały jeszcze raz Marsz Mendelsona.  
Uroczystość rozpoczęła się od występu dzieci z Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Miłoradzu, które przygotowała Pani Małgorzata Wieczorek. 
Dnia 13 marca uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia, 
naszej gminie na okres sześciu miesięcy przyznano pięciu pracowników robót 
publicznych.  
Dnia 16 marca nastąpiło sprostowanie aktu notarialnego, był tam błędnie 
wpisany nr działki. Ponadto odbyło się spotkanie w sprawie projektu krzyŜa, 
który ma być umieszczony w Mątowach Wielkich. 
Dnia 19 marca odbyło się spotkanie z księdzem Andrzejem Starczewskim, który 
przekazał rękopis ksiąŜki na temat zabytków na terenie naszej gminy. Obecnie 
trwają przygotowania do druku ww. publikacji. 
Ponadto w Starostwie Powiatowym odbyło się spotkanie w sprawie 
przygotowań do realizacji programu RPO (remonty dróg). 
Dnia 24 marca uczestniczył w spotkaniu z dyrektorem Agencji Nieruchomości 
Rolnych Skarbu Państwa, którego tematem była moŜliwość pozyskania 
funduszy na kanalizację Pogorzałej Wsi.  
Dnia 25 marca w Kuratorium Oświaty Tczew odbyło się spotkanie na temat 
organizacji przyszłego roku szkolnego w związku z moŜliwością obniŜenia 
wieku dzieci przyjmowanych do „zerówki”. 
Dnia 27 marca odbył się pokaz „stołu wielkanocnego” na którym członkinie Kół 
Gospodyń Wiejskich z powiatu malborskiego zaprezentowały róŜne potrawy 
świąteczne. 
Ponadto odbyły się spotkania z firmą BAZALT w celu wykonania naprawy 
nawierzchni drogi w Gnojewie, spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w 
sprawie RPO oraz spotkanie z przedstawicielami Gminy Lichnowy i CWś w 
sprawie stawki za odprowadzanie nieczystości do naszej sieci kanalizacyjnej. 
 
Ad. 7 
Radny Pan Władysław Strąk poprosił, aby sprawdzić poprawność działania 
komina w świetlicy wiejskiej w Mątowach Wielkich gdyŜ według mieszkańca 
komin nadmiernie dymi i niszczy elewację na jego budynku. JeŜeli zaistnieje 
potrzeba wymiany pieca c.o. to naleŜy to zrobić w ramach programu odnowy 
wsi. 
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Sołtys Starej Kościelnicy Pan Krzysztof Topór poprosił o informację, w 
sprawie pojemników na śmieci segregowane na terenie sołectwa oraz o 
informację w sprawie zamontowania dodatkowego oświetlenia sołectwa w 
kierunku Miłoradza. 
 
Sołtys Pogorzałej Wsi Pan Jacek Wojciechowski poprosił o interwencję w 
sprawie walącej się kostnicy. 
 
Radny Pan Stanisław Górczyński poinformował, Ŝe altana w parku jest bardzo 
zniszczona i stanowi niebezpieczeństwo dla osób tam przebywających. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu określającego kryteria, 
zasady oraz tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu 
nagród za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i 
opiekuńczej, w tym realizacji zadań związanych z zapewnieniem 
bezpieczeństwa uczniom w czasie organizowanych przez szkołę oraz realizacji 
innych zadań statutowych szkoły. 
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kończewicach Pan Sławomir Zirra 
poinformował, Ŝe w projekcie uchwały Wójt Gminy Miłoradz dysponuje 
funduszem nagród w wysokości 20% planowanego rocznego funduszu 
wynagrodzeń osobowych nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Miłoradz, a w następnym projekcie uchwały  w 
sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatku 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia w § 34 jest zapis, Ŝe 30% przeznacza się na nagrody 
Wójta Gminy Miłoradz, stwierdził, Ŝe te wymienione zapisy są sprzeczne. 
 
Radny Pan Zbigniew Kaszuba złoŜył wniosek formalny o skierowanie 
projektu uchwały do prac w komisjach. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek Radnego Pana Zbigniewa Kaszuby o skierowanie projektu 
uchwały do prac w komisjach. 
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Wniosek Radnego Pana Zbigniewa Kaszuby w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty 8 głosami za i 5 głosami wstrzymującymi się. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych 
innych składników wynagrodzenia. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Społecznej Rady Gminy, protokół ze spotkania stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu, opinia na temat uwag zgłoszonych w protokole stanowi załącznik nr 
5 do protokołu oraz protokół rozbieŜności stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Radna Pani Renata Olszewska poinformowała, Ŝe komisja odbyła spotkanie z 
przedstawicielami związków zawodowych nauczycieli, na którym pozytywnie 
zaopiniowano uwagi zgłoszone na spotkaniu. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o 
przedstawienie skutków finansowych jakie wynikną po wprowadzeniu 
podwyŜek. 
 
Wójt Gminy Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe skutki finansowe są 
przedstawione w protokole rozbieŜności. 
 
Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego Pani GraŜyna Sadowska 
stwierdziła, Ŝe wg jej wyliczeń zwiększenie wyniesie 894zł jeŜeli wysokość 
miesięcznych środków finansowych przeznaczonych na dodatki motywacyjne 
dla poszczególnych placówek oświatowych obliczy się sumując 1% 
wynagrodzenia zasadniczego wszystkich nauczycieli zatrudnionych w szkole w 
wymiarze co najmniej ½ etatu. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar stwierdziła, Ŝe projekty uchwał były 
dyskutowane na posiedzeniach w komisjach celem wypracowania wspólnego 
stanowiska. Wobec duŜej liczby zmian w proponowanej uchwale złoŜyła 
wniosek formalny o skierowanie projektu uchwały do prac w komisjach. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek Radnej Pani Małgorzaty Kielar o skierowanie projektu 
uchwały do prac w komisjach. 
 
Wniosek Radnej Pani Małgorzaty Kielar w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty 5 głosami za, 1 głosem przeciw i 7 głosami wstrzymującymi się. 
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c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XVI/115/08 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 29 marca 2008r. w sprawie wprowadzenia zasad odpłatności za 
korzystanie z przedszkola. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 
Społecznej Rady Gminy. 
 
Radna Pani Renata Olszewska poinformowała, Ŝe komisja pozytywnie 
zaopiniowała podwyŜszenie odpłatności za korzystanie z przedszkola z 80zł na 
90zł od dziecka. 
 
Pani Sylwia Kostrzewa poinformowała, Ŝe złoŜyła pismo wezwanie do 
usunięcia naruszenia prawa (pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
Twierdzi, Ŝe Uchwała Nr XVI/115/08 z dnia 29 marca 2008r. w sprawie 
wprowadzenia zasad odpłatności za korzystanie z przedszkola jest bublem 
prawnym i naliczanie odpłatności za korzystanie dzieci z przedszkola jest 
niezgodne z prawem.  
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński stwierdził, Ŝe dotychczasowa pobierana 
odpłatność za pobyt dziecka w przedszkolu tylko w nieznacznym stopniu 
rekompensuje koszty np. w 2008r. wynosiły 177.147zł, zaś odpłatność rodziców 
42.111zł. W tej odpłatności ok. 50% przeznacza się na doŜywianie dzieci, za 
które rodzice oddzielnie dokonują opłat. 
NaleŜy zaznaczyć, Ŝe odpłatność skierowana jest do dzieci przebywających 
więcej niŜ 5 godzin w placówce dziennie na pokrycie dodatkowych zajęć 
opiekuńczo – wychowawczych (gry, zabawy integracyjne). 
 
Radny Pan Zbigniew Kaszuba złoŜył wniosek formalny w skierowanie 
projektu uchwały do prac w komisjach. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek Radnego Pana Zbigniewa Kaszuby o skierowanie projektu 
uchwały do prac w komisjach. 
 
Wniosek Radnego Pana Zbigniewa Kaszuby w głosowaniu jawnym został 
odrzucony 1 głosem za, 10 głosami przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XVI/115/08 
Rady Gminy Miłoradz z dnia 29 marca 2008r. w sprawie wprowadzenia zasad 
odpłatności za korzystanie z przedszkola. 
 



 8 

Uchwała Nr XXIII/193/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie zmiany do Uchwały Nr XVI/115/08 Rady Gminy Miłoradz 
z dnia 29 marca 2008r. w sprawie wprowadzenia zasad odpłatności za 
korzystanie z przedszkola w głosowaniu jawnym została przyjęta 12 
głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy samochodu dostawczego śuk oraz 
sprzedaŜy autobusu w drodze przetargu nieograniczonego ustnego. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXIII/194/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie sprzedaŜy samochodu dostawczego śuk oraz sprzedaŜy 
autobusu w drodze przetargu nieograniczonego ustnego w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków Ochotniczej 
StraŜy PoŜarnej. 
Ponadto zapytał się, czy wysokość stawek była konsultowana z członkami OSP 
oraz jak jest kontrolowany czas udziału w akcjach straŜaków. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe na spotkaniu Gminnego 
Zarządu OSP zwrócił się do członków OSP aby złoŜyli propozycję w sprawie 
stawek za udział w akcjach, do dnia dzisiejszego ze strony członków OSP nie 
otrzymano Ŝadnej propozycji.  
Natomiast udział członków OSP w akcjach jest poświadczany przez Komendę 
Powiatową StraŜy PoŜarnej w Malborku. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie omawiany projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXIII/195/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie ekwiwalentu pienięŜnego dla członków Ochotniczej StraŜy 
PoŜarnej w głosowaniu jawnym została przyjęta 12 głosami za i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
 
f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 
za 2008 rok.  
Poprosił Przewodniczących stałych Komisji Rady o opinię w sprawie 
wykonania budŜetu za 2008r. 
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Komisja Społeczna – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania  
Komisja Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna za przyjęciem 
sprawozdania 
Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania 
Komisja Finansowa – opinia pozytywna za przyjęciem sprawozdania 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał uchwałę 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o sprawozdaniu 
z wykonania budŜetu Gminy Miłoradz za 2008 rok (uchwała stanowi załącznik 
nr 8 do protokołu). 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach komisji 
Rady Gminy. 
 
Uchwała Nr XXIII/196/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 
2008 rok w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Miłoradz. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar odczytała, opinię Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Miłoradz z tytułu wykonania 
budŜetu za 2008 rok oraz poinformowała o przesłaniu opinii do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku (opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik odczytała Uchwałę Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w sprawie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Miłoradz, która jest pozytywna (uchwała stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXIII/197/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Miłoradz w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński podziękował radnym za udzielenie 
absolutorium. 
 
h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana II). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 
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ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się 
plan wydatków majątkowych o kwotę 160.000zł na rozbudowę sieci 
wodociągowej w Miłoradzu. 
TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zwiększa się plan dochodów o 
kwotę 35.000zł -  środki otrzymane z Urzędu Marszałkowskiego na remont dróg 
gminnych za rok 2008. W rozdziale tym zwiększa się równieŜ plan wydatków 
bieŜących o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na bieŜący remont drogi gminnej 
w Gnojewie. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem na wykupienie 
nakładu ksiąŜki o gminie.  
POMOC SPOŁECZNA 
W rozdziale 85295 – Pozostała działalność zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 500zł z przeznaczeniem na dokończenie remontu 
budynku na mieszkania socjalne. 
POZOSTAŁE ZADANIA W ZAKRESIE POLITYKI SPOŁECZNEJ  
W rozdziale 85395 – Pozostała działalność zwiększa się plan dochodów 
bieŜących o kwotę 49.904zł – dotacja rozwojowa za realizacje projektu  
„Edukacja poprzez czerpanie z pozytywnych wzorców – Błogosławiona Dorota 
z Mątów Wielkich”. 
KULTURA FIZYCZNA I SPORT 
W rozdziale 92605 – Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu zwiększa się 
plan dochodów bieŜących o kwotę 50.000zł – środki otrzymane na rozwój i 
bieŜącą działalność Stowarzyszenia Sportowego „Gminny Ludowy Klub 
Sportowy Delta”, jednocześnie zwiększa się plan wydatków o w/w kwotę z 
przeznaczeniem na realizację tego zadania. 
PRZYCHODY 
Zwiększa się plan przychodów z tytułu innych rozliczeń krajowych o kwotę 
95.596zł. 
PLAN PRZYCHODÓW I WYDATKÓW FUNDUSZY CELOWYCH 
W planie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej zmienia się stan środków na początek roku o kwotę 
3.340zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków w § 4300 – zakup usług 
pozostałych o w/w kwotę. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski podziękował za przekazanie środków 
finansowych w wysokości 50tys. zł dla Stowarzyszenia Sportowego DELTA. 
Poinformował, Ŝe ww. środki zostały pozyskane z zewnątrz z przeznaczeniem 
na dofinansowanie działalności stowarzyszenia. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
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Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała Nr XXIII/198/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana II) w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
i. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr XX/167/08 z dnia 
20 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 
2009 (zmiana II). 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXIII/199/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 17 kwietnia 2009 
roku  w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr XX/167/08 z dnia 20 
grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 
2009 (zmiana II) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, Ŝe sprawność komina w świetlicy wiejskiej w Mątowach 
Wielkich zostanie sprawdzona przez fachowców. 
W sprawie śmietników do segregacji odpadów stwierdził, Ŝe zostało wysłane 
pismo ale do dnia dzisiejszego brak jest odpowiedzi. 
W temacie zamontowania dodatkowego oświetlenia w Starej Kościelnicy, 
poinformował, Ŝe konieczne jest wykonanie dokumentacji technicznej. Ten 
temat chce omówić na spotkaniu z dyrektorem zakładu energetycznego w 
Malborku. 
W sprawie kostnicy w Pogorzałej Wsi wyraził opinię, Ŝe mieszkańcy sołectwa 
muszą wyrazić swoją opinię w tej sprawie, czy ten obiekt zburzyć lub sprzedać. 
Koszt remontu jest bardzo wysoki biorąc pod uwagę, Ŝe wykorzystanie kostnicy 
w roku jest znikome. 
W sprawie dewastacji altany w parku poinformował, ze w najbliŜszym czasie 
pracownicy robót publicznych przeprowadzą jej naprawę. 
 
Ad. 10 
Radny Pan Władysław Strąk wyraził negatywną opinię w sprawie odmowy 
przyznania największego mieszkania socjalnego rodzinie, która nigdy nie 
zalegała z opłatami na rzecz gminy, a przyznanie jego rodzinie, która uchyla się 
od opłat. 
Ponadto poinformował, Ŝe zostało w części ukradzione ogrodzenie byłej 
roszarni.  
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Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński stwierdził, Ŝe w sprawie wymienionego 
mieszkania nie ma innego rozwiązania, gdyŜ aby dokonać eksmisji z lokalu 
naleŜy kaŜdej osobie zapewnić minimum 5m2, a to jest jedyne mieszkanie, które 
spełnia te kryteria. Ponadto poinformował, Ŝe rodzinie Prymak zaproponowano 
mieszkanie z lokatorem w Kończewicach ale odmówili, następnie za 
symboliczne pieniądze zakup działki na którym stoi obecny walący się dom 
celem wybudowania nowego, ta propozycja takŜe została odrzucona oraz 
zaproponowano przejęcie jednego z nie wyremontowanych mieszkań 
socjalnych, które byłoby wyremontowane przez tą rodzinę ale gmina poniosłaby 
koszt zakupu materiałów oraz na okres kilku lat zostaliby zwolnieni z opłaty 
czynszowej (zwrot kosztów robocizny związanej z remontem).  
W sprawie kradzieŜy ogrodzenia po byłej roszarni stwierdził, Ŝe naleŜy 
poinformować policję. 
Następnie poprosił radnych aby z rozwagą i duŜą odpowiedzialnością podeszli 
do omawiania projekty uchwały w sprawie wynagradzania nauczycieli.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska 
poinformowała, Ŝe dnia 20 kwietnia o godzinie 900 odbędzie się konwent 
przewodniczących celem omówienia prac w najbliŜszym czasie. Ponadto 
poprosiła radnych o składanie oświadczeń majątkowych za 2008r., których 
termin składania upływa 30 kwietnia. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XXIII Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


